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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de staatssecretaris van Justitie over
een verkapte vorm van subsidie aan
de gemeente Heerenveen naar
aanleiding van de vestiging van de
justitiële jeugddetentie-inrichting Het
Poortje. (Ingezonden 14 augustus
2008)

1
Is het waar dat de gemeente
Heerenveen momenteel met het
ministerie van Justitie overlegt over
de plaatsing van een vestiging van de
justitiële jeugddetentie-inrichting Het
Poortje?1

2
Is het waar dat de Dienst Justitiële
Inrichtingen (DJI) dan wel Het Poortje
de grond tegen marktconforme prijs
verkrijgt? Krijgt de gemeente
Heerenveen op andere wijze een
tegemoetkoming, behalve de
marktprijs, voor het afstaan van de
(bouw)grond?

3
Wordt er op enigerlei wijze door het
ministerie van Justitie een subsidie
verstrekt aan de gemeente
Heerenveen in de vorm van een
zogenaamde stimuleringsvergoeding,
omdat de grond in Heerenveen
goedkoper is dan de landelijke
normeringen?

4
Wordt door een ander ministerie aan
de gemeente Heerenveen een
stimuleringsvergoeding dan wel

structuursubsidie verstrekt die direct
verband houdt met de
grondtransactie inzake de vestiging
van Het Poortje?

1 www.heerenveen.nl/index.jsp?objectid=
52190
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